

6 DAYS/3 NIGHTS ROMANTIC PARIS



- Day 1 Depart from KLIA INTERNATIONAL airport to DOHA and transit for your flight to Paris. Enjoy your in flight service and have a good rest. (Meals on board)
- Day 2 Arrival at Paris International airport and we shall tour the romantic city covering Places of interest like Eiffel Tower, Concorde Square, Arc De Triump, Opera house, Notre Dame and many more interesting places.
(Breakfast/Lunch/Dinner)
- Day 3 Today we shall enjoy the view from 2 level of Eifel Tower and enjoy a romantic Cruise on river Seine. Today we shall have a good time to see famous artist drawing At Montmarte.
(Breakfast/Lunch/Dinner)
- Day 4 Today enjoy full day shopping at Galerie Lafayett and Pritumps the most elegant Shopping Mall for a good shopping. We can also walk on the elegant Champ Elysees The most elegant road in Paris.
(Breakfast/Lunch/Dinner)
- Day 5 Free time till your departure to Charles De gaule airport for your flight home.
(Breakfast/Meals On Board)
- Day 6 Arrival home with sweet memories of Paris.

Agensi Pelancongan Extremevac Sdn Bhd

(KKKP – 5675) (Co.828130-P)

52 A-2 Jalan Metro Pudu,

Fraser Business Park Off Jalan Yew,

55100 Kuala Lumpur

Tel : 03 – 9222 6020 / 6021

Fax: 03 – 9222 6023

6天3夜 浪漫的巴黎之旅

第1天 离开吉隆坡国际机场到多哈和过境的飞往巴黎。享受您的服务，并在飞行中有一个良好的休息。
(机上用餐)

第2天 抵达巴黎国际机场，我们将参观浪漫的城市覆盖名胜像埃菲尔铁塔，协和广场，凯旋门，歌剧院，巴黎圣母院，还有更多有趣的地方。
(早餐/午餐/晚餐)

第3天 今天，我们会参观到第2级的艾菲尔铁塔和享受浪漫的游船塞纳河。今天，我们应当有一个好的时间来见著名艺术家绘制在 Montmartre。
(早餐/午餐/晚餐)

第4天 今天享有整天购物画廊 Lafayett 和 Printemps 最优雅的购物中心有一个很好的购物场所。我们也可以走在优雅的香榭丽舍大街行进在巴黎里头。
(早餐/午餐/晚餐)

第5天 自由时间直到你离开高卢到戴高乐机场(巴黎)的航班。
(早餐/机上用餐)

第6天 到达吉隆坡和回忆甜蜜的巴黎。



Agensi Pelancongan Extremevac Sdn Bhd

(KKKP – 5675) (Co.828130-P)

52 A-2 Jalan Metro Pudu,

Fraser Business Park Off Jalan Yew,

55100 Kuala Lumpur

Tel : 03 – 9222 6020 / 6021

Fax: 03 – 9222 6023